
 

 

Molt Il·lustre Senyor, 

La sotasignada, Rosa Gili Casals, consellera general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata, 
d’acord amb el que disposen els articles 129 i següents del Reglament del Consell General, 
formulo les preguntes següents perquè, en el millor termini, el Govern presenti, per escrit, les 
respostes corresponents. 

Preguntes que es formulen en relació a la situació de l’estadi d’Aixovall 

Motivació 

El passat 24 d’abril, el secretari d’estat d’Esports, Jordi Cerqueda i el president de la Federació 
Andorrana de Futbol, Antoni Giribet, firmaven un conveni per a la utilització del camp de futbol 
d’Aixovall acordant que el manteniment de la instal·lació aniria a càrrec de la secretaria d’Estat. 

El mes passat ens assabentàvem de les queixes d’alguns usuaris del camp, que en 
denunciaven el mal manteniment, evocant que això seria la causa de lesions entre els jugadors 
de futbol. 

Per tot l’exposat, es pregunta: 

1. En quin estat es troben les negociacions del contracte de lloguer dels terrenys de l’estadi 
d’Aixovall? 

2. Segons Govern, en quin estat es troben les instal·lacions del camp de joc? 

3. Pensa Govern fer algun tipus d’actuació de cara a millorar l’estat de l’estadi d’Aixovall? 

Preguntes que hauran de ser respostes, per escrit, en el termini establert reglamentàriament. 

Andorra la Vella, 21 de gener de 2013 

Rosa Gili Casals  
Consellera general del Grup Parlamentari Socialdemòcrata 

 


